
  
  
  
 
 
Referat af bestyrelsesmøde i Røde Kors Silkeborg 8. maj 2024  
Dagsorden  

1. Godkendelse af referat  
2. Status fra butiksudvalget  
3. Røde Kors Nationale Strategi  
4. Nørkler gruppe i Silkeborg – Hanne Sixhøj  
5. Status Familienetværket & Cafe Venskab  
6. Status sommerfest  
7. Møde mellem DFH & Røde Kors Silkeborg  
8. Status juleaften arrangement  
9. Status undervisning  
10. Evt. - Opdatering af Håndbog for frivillige, referent  
11. Forslag til næste møde - onsdag 7. august 2024  

  
I mødet deltog Henrik Kærsvang, Maria Høst, Evald Lützen, Hamid Doushkar og Sanne Pabst (ref). 
Velkommen til vores suppleant Hamid Doushkar.  
  
Ad 1) Referat godkendt.  
  
Ad 2) Der kan ikke gives dispensation på de lokaler vi gerne ville leje, vi er stadig i gang med at 
lede.  
  
Ad 3) Hovedbestyrelsen vil gerne have at vi er med, at vi får et kommunekreds samarbejde. Henrik 
håber på en dialog med Kjellerup. Kommunen vil gerne have et tæt samarbejde, vi tager fat i Jakob 
fra Frivilligcenter Silkeborg for et samarbejde uden om kommunen. Vi vil gerne have en gruppe 
med unge.  
  
Ad 4) Hanne Sixhøj vil gerne starte nørkler op igen. Bestyrelsen bakker op om dette.  
  
Ad 5) Marianne stopper som aktivitetsleder i Familienetværket, men fortsætter som frivillig. Der 
snakkes om intern kursus om krænkelser, Maria kigger på dette. Skal evt. I vores håndbog. Evt. en 
tryghedsperson fra bestyrelsen, Sanne har meldt sig. Der skal arbejdes på en procedure for, 
hvornår vi tager det internt vs fagkonsulent. Maria, Helle og Sanne er på.  
  
Ad 6) Der er helt styr på det.  



  
Ad 7) Dansk Flygtningehjælp har kontaktet Henrik med henblik på et tæt samarbejde i Silkeborg. 
Der er mange fælles områder vi kan samarbejde på. Efter sommerferien mødes vi igen, og aftaler 
nærmere.  
Ad 8) Maria har haft kontakt til Martin Nørris omkring julehjælpen. Der skal skaffes flere midler, 
invitationer er lavet og sendt ud til samarbejdspartnere.  
  
Ad 9) Sanne har kontakt til 2 sygeplejersker fra Psykiatriens Hus. De kommer og underviser d. 28 
maj kl.19, Medborgerhuset er booket. Maria har sendt invitationen ud til AL og de frivillige.  
  
Ad 10 Evt.) Sanne spørger om Tina Villumsen vil sidde i bestyrelsen.   
- Skal vi have en fast referent – Maria undersøger regler.  
- Ferielejre kører fint.  
- Ungdommens RK have over 100 unge til deres Tarteletfest, det var en god dag.  
- Kasseoptælling i butikken  pr. 30 april - donationsbøtten have 672 kr. Hvad skal der ske med 
pengene, Evald undersøger.  
  
Ad 11) Næstkommende møde er onsdag 4. juni 2024  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
 


